



@Sheraton Grand Danang Resort

*您可於第三頁獲得中文的會員優惠資訊

CLUB MARRIOTT™ MEMBERSHIP BENEFITS

Club Marriott™, the most comprehensive region-wide food and beverage loyalty programme across Asia Pacific. The powerful dining and events programme features more choices and benefits for guests with exclusive access and experiences across 16 countries and regions, 17 brands and has over 330 participating hotels and more than 1,000 restaurants and bars.

As a member of **Sheraton Hong Kong Hotel & Towers**, you gain access to the following unlimited dining and accommodation benefits at participating hotels and resorts for a full 12 months.

Membership Card Benefits

DINING BENEFITS

- 25% off food consumption for up to 12 guests when dining at The Café, Unkai Japanese Cuisine, Celestial Court Chinese Restaurant, Oyster & Wine Bar, Sky Lounge and Lobby Lounge at the Sheraton Hong Kong Hotel & Towers. Members are also entitled to 25% off beverage discount on selected house-pour items only to be consumed at The Café and Celestial Court Chinese Restaurant.
- Up to 20% off food and beverage bills for up to 10 people when dining at any other participating food and beverage outlets of Marriott International Hotels in Asia Pacific

ACCOMMODATION BENEFITS

- On presentation of the membership card, members will receive up to 20% off Best Available Rate on weekends (Friday & Saturday) in participating Marriott International Hotels (7 days a week in participating resorts) across Asia Pacific region. Subject to availability, terms and conditions apply.

Membership Package Certificate**

- 1 x HKD 500 Food Certificate
- 5 x HKD 200 Food and Beverage Certificates at Selected Restaurants and Bars
- 1 x 50% Off Weekday Group Dining Discount Certificate on Lunch and Dinner Buffet (Monday to Thursday) (2 – 6 People)
- 1 x 40% Off Weekday Group Dining Discount Certificate at Dinner (Monday to Thursday) (2 – 6 People)
- 1 x Birthday Privilege Certificate: 1 Free Selected Birthday Cake and Champaign When Dining Dinner at Selected Restaurants
- 1 x 10% Off Discount Certificate at Selected Dinner Menu for Events Held at Banquet Function Room
- 1 x 25% Off Certificate on Takeaway 8 Inch Cake

***Terms & conditions apply.*



Please visit www.myclubmarriott.com for the latest listing of participating hotels, restaurants and bars as well as member exclusive offers.

Kindly contact the Club Marriott office at **+852 2127 4190** for more information

CLUB MARRIOTT™ 萬譽會會籍優惠

萬譽會是一個涵蓋整個亞太地區的全面的餐飲會員計畫。萬譽會作為強大的餐飲及活動計畫，為您於 16 個國家及地區、17 個品牌、330 多家參與酒店和 1,000 多家餐廳及酒吧，提供各種住宿禮遇、餐飲優惠、以及其他專屬的誘人特權與體驗。

貴為香港喜來登酒店萬譽會會員，您可在一年 12 個月有效期內，於所有參與酒店及度假酒店都可享受無限次數的用餐及住宿優惠。

會員卡優惠

餐飲優惠

- 會員於香港喜來登酒店的咖啡廳、雲海日本料理、天寶閣、蠓酒吧、視佳廊及大堂酒吧用餐用餐，可享食物帳單 75 折優惠，於咖啡廳及天寶閣更可享精選飲品七五折優惠，共同用餐人數最多 12 人。
- 除特別聲明外，會員於亞太區其他萬豪國際集團與萬譽會合作之酒店用餐，可享餐飲帳單最多 8 折優惠，共同用餐人數最多 10 人。

住宿優惠

- 會員於周末(星期五及星期六)入住亞太地區萬豪國際集團參與萬譽會之酒店(折扣每日適用於參與萬譽會之萬豪度假酒店)，可獲得最優惠房價至多 8 折優惠。

會員禮券優惠

- 1 x 港幣 500 元食品禮券
- 5 x 港幣 200 元食品及餐飲禮券，可於精選餐廳及酒吧消費
- 1 x 平日 5 折咖啡廳自助午餐及自助晚餐團體用餐券 (星期一至星期四) (2 - 6 人)
- 1 x 平日 6 折天寶閣晚餐食品團體用餐券 (星期一至星期四) (2 - 6 人)
- 1 x 生日尊享優惠券：2 人以上於精選餐廳用晚膳，可獲贈免費生日蛋糕和香檳
- 1 x 宴會禮券：於多功能廳舉辦活動 (不包括宴會廳及天寶閣)，惠顧指定晚宴菜單即享 9 折優惠及獲贈每圍餐酒乙支
- 1 x 外帶 8 吋蛋糕 75 折優惠券

**優惠券適用香港喜來登酒店之使用條款及細則



請瀏覽萬譽會網站 www.myclubmarriott.com 獲得最新的參與會員計畫之
酒店、餐廳、酒吧名單及會員專屬優惠
請連絡香港萬譽會團隊 **+852 2127 4190** 獲得更多資訊